



Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 7

Datum tisdagen den 14/10-2025

Tid Kl. 18.00- 20.40

Plats Teams

Närvarande Fredrik Gundmark, Nicole Kaiser, Kirsi Nording Cronsten, Erik Gahnertz, Frej Levin och Tobias Back (*anslöt under punkt 11 och lämnade under punkt 17*).

Frånvarande Maria Wiese, Luiz Fernandes och Alexandra Laurell.

Adjungerade Mona Lundkvist, Matilda Ritzén, Magnus Ledin (*fram till punkt 13*) och Helena Plüss (*deltog under punkt 10-11 som mötet inleddes med*).

1. Dagordningen

Dagordningen godkändes.

2. Mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Matilda Ritzén.

3. Justerare

Till justerare utsågs Erik Gahnertz.

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll justerades av Maria Wiese.

Förbundsstyrelsen beslutade:

- Att godkänna föregående protokoll för FS-6 och lägga det till handlingarna.

Rapporter

5. Styrelsens arbete

Utbildningskommittén

Frej Levin informerade om att en plan är satt för utbildningsverksamheten kommande år.

Kommittén ser vissa utmaningar, bland annat ett lägre deltagande på utbildningarna, vilket utreds.

Säljorganisationen

Frej rapporterade från ett möte med arbetsgruppen för säljorganisationen. Arbetet pågår och gruppen planerar att återkomma med en presentation till styrelsen inom kort. Nästa möte hålls på torsdag.

Arbetsgruppen består av Frej Levin, Kirsi Nording Cronsten, Tobias Back, Nicole Kaiser och Magnus Ledin.

Kampsportsfestivalen

Frej meddelade att det även har bildats en arbetsgrupp för Kampsportsfestivalen. Arbetet är i gång och på grund av den korta framförhållningen kommer sponsorer att erbjudas ett paket som inkluderar både årets och nästa års festival.

Kirsi Nording Cronsten rapporterade från en ordförandekonferens med engagerade diskussioner om idrottens värde. Lokalfrågan och även spontanidrott var ämnen som togs upp, där kampsport lyftes som en positiv modell.

Fredrik Gundmark informerade från en ordförandeträff där en forskare från Marie Cedersköld högskola höll en föreläsning om civilsamhällets organisering och uppdrag i gränslandet mellan ideell och kommersiell verksamhet.

6. Ekonomi

Maria Wiese lämnade ett medskick till mötet om att det ekonomiska läget ser bra ut.

7. Kanslirapport

Förbundsstyrelsen tog del av kansliets rapport om det pågående arbete.

8. Inval och utträde

Förbundsstyrelsen noterade att följande föreningar blivit invalda:

Iaido Sundsvall IF

Nama IF

Vargöns Armsport IF

Förbundsstyrelsen noterade att följande föreningar har begärt utträde:

Libaax IF

9. Verksamhetsplanen

Arbetet fortskrider i enlighet med den gällande verksamhetsplanen vilket redogjordes för i kanslirapporten.

10. Rapport SB&K elitidrottsutveckling

Förbundsstyrelsen tog del av elitidrottskommitténs rapport och det pågående arbetet.

Diskussion och beslutspunkter

11. Elitutvecklingsplanen

Helena Plüss presenterade elitutvecklingsplanen som tagits fram för 2026–2027, vilken även skickats in och redovisats vid RF:s senaste dialogträff. Planen tas fram vartannat år som underlag för fördelning av elitstöd och har denna gång utformats utifrån RF:s uppdaterade kriterier från 2026.

Helena informerade att det har valts ut tre idrotter (MMA, thaiboxning och jujutsu) som ska lyftas fram som särskilt prioriterade, då de bedöms uppfylla kriterierna väl. Planen omfattar dock hela förbundet.

RF gav positiv återkoppling och SB&K lyftes fram som ett bra exempel. Besked om ekonomiskt stöd väntas komma under hösten.

**Mötet inleddes med punkt 10–11. Helena Plüss var adjungerad under dessa punkter och lämnade mötet därefter. Tobias Back anslöt under punkt 11.*

12. Disciplinnämnden

Som uppföljning till en tidigare behandlad fråga om ordförandens avhopp i disciplinnämnden (protokoll FS-6-25), informerade Mona Lundkvist att hon varit i kontakt med nämndens ledamöter och efterlyst en tillfällig lösning fram till årsmötet. Emil Frank åtog sig att agera sammankallande inom nämnden. Styrelsen konstaterade att arbetsgången inom disciplinnämnden bör ses över.

Förbundsstyrelsen beslutade:

- Att Kirsi Nording Cronsten tillsammans med Sofia Arnbom tar kontakt med disciplinnämnden för att se över arbetsgången.

13. Föreningsärende

Tävlingskommittén inom Muaythaiförbundet har, i samband med en granskning av en förening som ansökt om tävlingssanktion, uppmärksammat att de endast rapporterat och betalat avgift för tre medlemmar till förbundet. På förfrågan har föreningen uppgett att det gäller de tävlande, medan övriga tränande är medlemmar i bolagsdelen.

Styrelsen diskuterade ärendet och uttryckte behovet av både uppföljning och en mer långsiktig strategi för liknande situationer, då detta upplevs vara ett växande problem. Att föreningen även har fått LOK-stöd väcker frågor om hur medlemsrapporteringen hanterats.

Mona Lundkvist har följt upp ärendet med kompletterande frågor och begärt in ekonomiska underlag som föreningen har fram till den 23 oktober på sig att besvara.

Följande områden identifierades för fortsatt hantering:

- Uppföljning av det aktuella ärendet sker när föreningen inkommit med begärda svar och handlingar.
- En anmälan bör göras till LOK-stödsnämnden.
- Se över hur andra SF hanterar liknande fall.
- Ta fram en strategi för att hantera misstänkt medlems- och bidragsfusk, samt tydliggöra vilka möjligheter förbundet har att agera gentemot föreningar som inte följer regelverket.

*Magnus Ledin lämnade mötet efter punkt 13.

14. Länsstyrelsen

Det har tidigare diskuterats om varför vissa fall rörande olagliga tävlingar verkar läggas ner, Mona Lundkvist har via RF:s säkerhetsansvarig fått veta att NOA (Nationella Operativa Avdelningen) ska ha ett möte med Länsstyrelsen om framtida hantering av dessa ärenden. Mona informerade Länsstyrelsen om att vi gärna bistår i det arbetet om det skulle behövas.

15. Kampsportsgalan 2026

Mona Lundkvist informerade om att kansliet är i full gång med planeringen inför Kampsportsgalan och presenterade flera uppdateringar kring upplägget. Galan kommer bland annat att arrangeras separat från årsmötet och äga rum på Södra Teatern i Stockholm, lördagen den 28 mars 2026.

Priskategorierna har även setts över, där några har lagts till och andra justerats, för att bättre spegla förbundets verksamhet. Samtidigt kommer underförbundspriserna denna gång att utgå, eftersom många UF valt att inte utse någon pristagare. De UF som vill lyfta och

uppmärksamma insatser får gärna höra av sig, så stöttar vi i att ta fram priser att dela ut vid respektive årsmöten.

Kommunikationsarbetet kring galan påbörjas inom kort och målet är att paketera och profilera galan på ett sätt som ökar försäljningen.

16. Idrottsfysiologisk kommitté

Vid det konstituerande mötet fattade Förbundsstyrelsen beslut om att tillsätta en idrottsfysiologisk kommitté samt om vilka som skulle ingå i denna. Det visade sig dock att tillsättningen inte var förankrad med de föreslagna personerna, varför nu beslutet bör upphävas. Berörda personer har kontaktats för att ta ställning till om de önskar ingå i kommittén.

Förbundsstyrelsen beslutade:

- att återta beslutet om vilka som ingår i den idrottsfysiologiska kommittén.
- att ge SB&K:s kansli i uppdrag att ta fram ett förslag på personer som har accepterat att delta i kommittén.
- att justera beslutet omedelbart.

17. Jujutsufederationens årsmöte - uppföljning

En extern granskning av Svenska Jujutsufederationens (SvJJF) årsmöte har genomförts. Förbundsstyrelsen konstaterade att ärendet utretts grundligt och att det finns ett tillräckligt beslutsunderlag för att gå vidare i ärendet.

Förbundsstyrelsen beslutade:

- Att ogiltigförklara följande beslut från SvJJF:s årsmöte den 26 april 2025:

§11 – Beslut om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen

§19 – Val av ordförande

§20 – Val av tre övriga ledamöter

§21 – Val av suppleanter

§22 – Val av revisorer

§23 – Val av valberedning

Övriga beslut från årsmötet kvarstår som giltiga.

Alla berörda parter kommer att informeras om beslutet inom kort.

*Tobias Back lämnade mötet och deltog inte under punkt 17 pga. jäv.

Per capsulam-beslut

Bidrag Parakommittén

Förbundsstyrelsen konfirmerar beslutet under nästkommande möte:

Eftersom en ledamot, som tillfälligt lämnat mötet under föregående punkt, inte återkallades innan ärendet behandlades, kommer beslutet att konfirmeras vid nästkommande styrelsemöte.

Övriga frågor

Förfrågan från Taekwondo

Kirsi Nording Cronsten framförde en fråga från Taekwondo om statusen i deras ärende gällande eventuellt inträde i förbundet. Mona Lundkvist informerade att de ännu inte besvarat de frågor som skickats ut för att kunna bedöma lämpligheten.

Kommande styrelsemöten

6 december, kl.14.00 på kansliet med efterföljande julbord

20 januari 2025, kl.18.00 via Teams

3 mars 2025, kl.18.00 via Teams

17 april, kl.17.00 återkommer om plats

18 april årsmöte

Mötesordförande

Fredrik Gundmark

Vid protokollet

Matilda Ritzén

Justerare

Erik Gahnertz